
 
Protokoll  

  
Styrelsemöte VBK den 23 oktober 2023  

  
Närvarande:   
Inger Blomqvist Ordförande Jill Nilsson Ledamot  
Birgitta Zetterberg Ledamot  Annie Gottfridsson Sekreterare  
Wendy Mörk Kassör  Marianne Söderberg Ledamot  
Inger Jönsson Suppleant  Cathrine Wenngren Vice Ordförande  
  
Ej närvarande:  
Marie Möller Suppleant  

  
  
§ 1 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
  
§ 2 Jill Nilsson valdes till att justera protokollet.   
  
§ 3 Dagordningen godkändes.  
  
§ 4 Ekonomi  
 
Fasträntekontot omsatt på 6mån till 3,90 % ränta.  
 
Klubben har fått 111kr i återbäring från Granngården.  
  

  
§ 5 Rapporter från utskotten  
  

A. Tävlingskommitté   
 
Lydnadstävling 26 november. 11st anmälningar i skrivande stund.  
 
Rapport från möte utställning. Problem med wifi, dålig uppkoppling 
försenade klasserna. Cathrine undersöker vilka alternativ på 
uppkoppling som finns samt kostnad. Man hade även önskemål om en 
kylplatta för att hålla mackor etc kalla. Jill hör med Anette vilka 
alternativ som finns.  
 
Återbetalning av anmälningsavgifter görs av tävlingssekreterare till SBK-
tävling eller klubbens kassör vid girobetalning. 
 
B. Utbildningskommitté  
Två allmänlydnad I startar inom kort då det var många på intresselistan. 
Instruktör Jessica Olofsson, torsdagar. 



 
Totalt 13 kurser under hösten samt en kortkurs. 
 
Marianne och Jessica var och tittade på ett ridhus utanför Veberöd för 
att eventuellt hålla kurser samt för träningsgrupperna. Kostnad 
250kr/h. Eventuellt finns även spårmarker att hyra. 
 
 
 
C. Underhållskommitté  
Kyl/frysskåpet i köket är gammal och sliten och kan inte lagas. 
Förslaget är därför att köpa in en ny kyl (helskåp) samt en frysbox för 
att kunna lagra större mängder mat inför tävlingarna. Jill undersöker 
vad en ny kyl kostar. Styrelsen beslutar att Jill får köpa in en frysbox 
för ca 5000kr. 
 
Cathrine har gjort ett kodregister till nyckelskåpet där instruktörer, 
träningsgruppsledare samt styrelsen kontinuerligt får tillgång till koden. 
 
Bengt har hört av sig och erbjudit sig att hjälpa till med klippning av 
appellplanen till nästa år.  

 
Agilitygruppen har önskemål om att stödså gräsfrö på agilityplanen 
samt stänga den över vintern. Styrelsen beslutade att Jill kan köpa in 
gräsfrö för ca 2000kr. 
 
D. Avel och hälsa  
Utställningen gick enligt planerat. 
 
E. Framtida Kommitté  
 

§ 6 Styrelseledarmötenas utskott  
 
 Cathrine har sökt sponsring av Sparbanken Skåne även detta år. Hon har även 

sökt bidrag från Sparbankstiftelsen Finn gällande investering av ny gräsklippare. 
 
 Marie har blivit kontaktad av klinikchefen på Evidensia i Staffanstorp som letar 

nya samarbetspartners. De erbjuder sig att komma till klubben och hålla en 
föreläsning inom till exempel näringslära för hunden. Inger undersöker om ett 
samarbete är möjligt. 

 
 Julfest bestämdes till den 1 december. Marianne hör med Anette om vi kan 

beställa mat via henne. Inger och Cathrine skriver en kallelse/inbjudan. 
 
 Klubbkläder – Cathrine skickar ut länk till webbshopen så att styrelsen kan titta 

på den nya profilen. Cathrine försöker hitta ett datum då Action och Trend kan 
komma till klubben och visa upp klubbkläderna.  



 
 
 Beslutslistan finns på klubbens hemsida under de lösenordsskyddade 

styrelsedokumenten. Beslutslistan ska uppdateras efter varje möte och bifogas 
kommande kallelse.  

 
 Marianne skickar lista till Wendy på de som hållit kurs under 2023 och ska ha 

julklapp. Wendy fixar presentkort. 
 
 Cathrine lyfte frågan om inköpsgräns för mindre inköp där inköpet ej behöver 

stämmas av med styrelsen. Styrelsen var enig om att nuvarande system fungerar 
väl och att någon inköpsgräns ej är nödvändig. 

 
   
    
§ 7  Inkommen post   

Klubben har fått inbjudan till frivillighetsdagen från Lunds Kommun. Vi kommer 
inte närvara. 
 
  

§ 8 Föregående protokoll godkändes.  
  

§ 9  Övrigt  
 Marianne meddelar att hon ej ställer upp för omval till styrelsen nästa 

verksamhetsår.  
 
 Inger J berättar att det fortfarande förekommer rastning på appellplanen. 

Grinden har då varit olåst.  
  

§ 10  Nästa möte är den 21 november kl 18:30 
 
§ 11 Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
  
  
  
Protokoll för den 23 oktober 2023  
  
  
  
  
  
  
_______________________  _____________________  
Sekreterare Cathrine Wenngren  Ordförande Inger Blomqvist  
  
  
  
  



 
  
_______________________  
Justerare Jill Nilsson  
 


